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Bestyrelsesmøde den 11.6.2024 kl. 19-21 i Naturhaven 
Tilstede: Anja Fuglsang Dyhr (Aske fra Naturhaven), Anne Nellemann (Edith Solsikken), Niels 

Gregersen (Mikkel Solsikken), Stefan Nielsen (Ella Naturhaven), Stephanie Fontenay (Tobias 

Solsikken), Thomas Kjeldsen (Alva Solsikken), Stine Lange (Eik Naturhaven), Mia Elsby 

(Leder), Rasmus Poulsen (konst. Pæd. leder)  

Afbud: Inge (medarbejderrepræsentant) og Dorthe (medarbejderrepræsentant) 

 

Orientering om tilsyn 

- Vi har været til tilsynsdialog og vil orientere om indholdet.  

- Drøftelse af forælder perspektivet 

 

Orientering om Fola aftenen 

- Stephanie, Stine og Mia deltog. 

- Vi er medlem – så bestyrelsen kan søge rådgivning og hjælp. 

- Hvor skal vi starte med at tage fat? Vi skal have gennemset den forretningsorden der 

står på hjemmesiden og have lavet principper /(natur, overgange/opstart, 

kommunikation), årshjul. Til næste møde kommer alle med input til principper og 

indhold til velkomstfolder og derefter nedsætter vi arbejdsgrupper. 

Budget 

- Mia fremlægger budgettet 

 

Orientering om vand i Naturhaven 

- Pt arbejder de på at grave en grøft fri, som er blevet tildækket ifm nybyggerierne.  

 

Støtteforening  

- status og videre arbejde  

- Stephanie opretter et CVR nummer  

Evt.: 

Solsikken er udtaget til at deltage i en national undersøgelse om kvalitet i dagtilbud. I 

september kommer de forbi og observerer. Forældrene orienteres inden. 

Hvem deltager i økonomimødet i juni? Stephanie og Niels deltager.  

Niels og Stine deltager i budgetfremlæggelsen den 20. august kl 17.30-19. 
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Kommunikation og synlighed af bestyrelsen. Vi taler om, at bestyrelsen selv sender en 

besked ud til forældrene om hvem de er og hvad de kan bruges til. Stine sender ud til 

Naturhaven og Niels sender ud til Solsikken. 

Evaluering af dagens møde: Godt vi holder tidsplanen, der behøver ikke være tider på hvert 

punkt. Næste gang skal vi starte med at spørge om der er tilføjelser til dagsorden. Godt at 

dagens referat sendes ud lige efter og godkendes på skrift, så det kan lægges ud til forældrene 

hurtigt efter mødet. Vi taler om forplejning og forsøger at skiftes til at tage noget med. Vi 

starter til tiden, man er velkommen til at komme før til hyggesnak.   


